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Politiek verlof  –  Onderwijs

Recentelijk werden initiatieven genomen om op
federaal vlak de regeling voor het politiek verlof te
herzien.

Het is wenselijk dat een gelijkaardige regeling ook
voor het onderwijs in Vlaanderen zou worden ge-
troffen, met het oog op eenvormigheid.

Is er terzake overleg met de federale regering, of
neemt de minister alleszins initiatieven voor een
gelijkaardige aanpassing van de regeling voor het
onderwijs ?

Antwoord

De Vlaamse volksvertegenwoordiger viseert ver-
moedelijk een wetsontwerp dat in behandeling is
bij de federale overheid en dat betrekking heeft op
de toestand van onder andere burgemeesters en
gemeenteraadsleden.

Volgens de gegevens waarover ik beschik, gaat het
hier nog om een ontwerp waarover, voorzover mij
bekend, geen overleg is geweest. Zodra het ont-
werp definitief gerealiseerd is, kunnen de weerslag
en de gevolgen ervan voor de personeelsleden van
het onderwijs worden onderzocht. In de huidige
stand van zaken is de vraag voorbarig.


